
 

 

Besluitenlijst openbare vergadering 

Commissie fysiek  
11 september 2018 

Besluitenlijst, status:  vastgesteld in de commissievergadering fysiek van 23okt18. 

 

 

 

Aanwezig: 

- de voorzitter: H. Wijers - Van der Linden (SV); 

- de leden: J. Coolen (vanaf 19.33 uur; agendapunt 2), M. Graef (i.p.v. ‘vacature’) en  

  E. van Tilburg (allen SV), J. Custers (i.p.v. E. Franzen) en B. Grabert (beiden RO), M. Bongers 

  en J. Visser (beiden CDA), D. Voermans (i.p.v. ‘vacature’; D66), L. van Kessel (PAL),  

  P. Ramaekers (t/m 21.35 uur; t/m agendapunt 7; VVD), R. Thomassen (21.40 uur; vanaf 

  agendapunt 8; VVD) en J. Bouten (LS); 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- S. Backus en R. Martens, collegeleden; 

- M. Esser (beleidsmedewerker beheer openbare ruimte), N. Gerards (juridisch medewerker 

   ruimtelijke ontwikkeling), L. Goertz (beleidsmedewerker ruimtelijke ontwikkeling),  

   L. Helwegen (medewerker groenbeheer), L. Peters (beleidsmedewerker recreatie en  

   toerisme) en B. Schinck (beleidsmedewerker economische zaken). 

 

Publiek mede aanwezig: 

- R. Flinsenberg, J. Nouwen, I. Schors en M. Wagemans (raadsleden); 

- M. Hoogers (commissielid sociaal); 

- H. Bekkers (secretaris), M. Leenders (teamleider ontwikkeling), L. van der Linden 

  (afdelingshoofd ruimte) en B. Majolée (teamleider beheer openbare ruimte, toezicht en 

  handhaving), 

- 17 overige publieke belangstellenden. 

 

Nr. Betreft 

 

1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet alle aanwezigen van harte welkom. 

 

Commissielid L. Schouten (D66) heeft bij zijn e-mail van 9aug18 laten weten dat hij zijn 

commissielidmaatschap heeft beëindigd. De fractie D66 heeft nog geen besluit genomen over 

structurele invulling van die vacature. Voorlopig zal raadslid D. Voermans die vacature 

vervullen in deze commissievergaderingen. 

 

De voorzitter maakt tevens melding van berichten van verhindering van: 

a. Commissielid E. Franzen (RO); raadslid J. Custers neemt hem waar; 

b. De wethouders A. Walraven (wethouder S. Backus neemt zijn portefeuilles waar) en  

P. Verlinden (wethouder R. Martens neemt zijn portefeuilles waar). 

 

De fractie Samen Verder heeft nog geen besluit genomen tot aanwijzing van een commissielid 

in de vacature die is ontstaan door mijn benoeming door de gemeenteraad per 17apr18 vanuit 

de commissie tot commissievoorzitter. Vandaag neemt raadslid M. Graef zitting in deze 

commissie. 
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Vaststellen agenda 

 

Agendapunt 5.1 komt op de agenda 

De commissie gaat met 6 stemmen voor (M. Graef, J. Custers, B. Grabert, M. Bongers,  

J. Visser, D. Voermans) en 4 stemmen tegen (E. van Tilburg, L. van Kessel, P. Ramaekers en 

J. Bouten) niet akkoord met het de-agenderingsverzoek van de raadsfractie Progressief 

Akkoord Leudal om het voor bespreken van het bij agendapunt 5.1 opgenomen raadsvoorstel 

‘Vaststellen rapport Economisch profiel Leudal; naar een economische agenda voor Leudal’ van 

de commissieagenda te halen vanwege de afwezigheid van wethouder P. Verlinden (NB. De 

heer J. Coolen was ten tijde van deze stemming nog niet ter vergadering aanwezig). 

 

Agendapunt 8 komt op de agenda 

De commissie gaat met 6 stemmen voor (J. Custers, B. Grabert, M. Bongers, J. Vissers,  

P. Ramaekers, J. Bouten)  en 5 stemmen tegen (M. Graef, J. Coolen, E. van Tilburg ,  

D. Voermans, L. van Kessel) akkoord met het agenderen van agendapunt 8. 

 

Agendapunt 8 wordt in een besloten gedeelte van de vergadering behandeld 

De commissie besluit met unanieme stemmen om agendapunt 8 in een besloten gedeelte van 

deze vergadering te behandelen. De commissie zal bij aanvang van dat agendapunt 8 bezien 

wie van de dan aanwezigen wel en wie niet die besloten vergadering mogen bijwonen; in elk 

geval zullen de aangekondigde insprekers worden toegelaten tot dat gedeelte. 

 

Vaststellen totale agenda commissievergadering 11 september 2018 

De commissie stelt de agenda vast conform de door de voorzitter van de commissie d.d. 

28aug18 aangeboden voorlopige agenda met inachtneming van de hiervoor genoemde 

specifieke agenderingsbesluiten. 

 

Vaststellen besluitenlijst vergadering commissie fysiek 19 juni 2018 

 

De heer J. Bouten vindt het niet juist dat de inbreng van de commissieleden voor een groot 

gedeelte is geanonimiseerd wat overigens in strijd met de ‘Verordening op de raadscommissies 

2014’. 

Griffier W. Cornelissen zegt dat het de steevaste heersende vergadercultuur is dat in 

commissievergaderingen (in tegenstelling tot in raadsvergaderingen) geen politiek wordt 

bedreven en dan past het ook niet om bij inhoudelijke agendapunten ‘naam en toenaam’ te 

noteren over hetgeen wie wat inbrengt. 

 

De commissie stelt de besluitenlijst vast conform concept, versie 2; dat wil zeggen inclusief het 

schriftelijke wijzigingsvoorstel van wethouder A. Walraven d.d. 20jun18. 

 

Spreekrecht voor niet-commissieleden 

 

Er zijn voor het openbare gedeelte van deze commissievergadering geen sprekers aangemeld. 

NB. Zie ook agendapunt 2. 
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Bespreken raadsvoorstellen raadsvergadering 25 september 2018 

 

5.1 Vaststellen rapport ‘Economisch profiel Leudal; naar een economische agenda 

       voor Leudal’ 

 

Op vragen van de commissieleden antwoordt wethouder R. Martens, met hulp van ambtelijk 

adviseur B. Schinck, op hoofdlijnen als volgt: 

- De ‘economic board’ zal met de betrokken mensen een netwerk gaan opzetten; 

- De ‘economic board’ zal de benodigde ambtelijke capaciteit in beeld brengen; 

- De gemeente zal eerder dan de ‘economic board ‘ de instantie zijn die zich gaat 

bezighouden met de huisvestingsproblematiek van arbeidsmigranten. Zo is er al 

aandacht voor het huisvesten van arbeidsmigranten bij zowel agrarische bedrijven als 

in de dorpskernen; 

- De in de stukken genoemde cijfers komen uit openbare bronnen; 

- Het rapport gaat ‘landen’ in de ‘economic board’; 

- Het is het voornemen om ten minste één keer per jaar de ‘economic board’ en de 

gemeenteraad ‘bij elkaar te brengen’. De wijze waarop dat zou kunnen plaatsvinden 

wordt nog onderzocht; 

- In 2018 wordt tezamen de agenda opgesteld, in 2019 het uitvoeringsprogramma en 

wordt ook begonnen met uitvoering; 

- De kosten van ambtelijke ondersteuning zijn al voor een deel te dekken uit de 

begroting; 

- Met buurgemeente Weert is contact over het verbeteren van de verkeersdoorstroming 

op de snelweg tussen Leudal/Weert en Eindhoven; 

- Binnen Leudal hebben de bedrijven, op enkele ‘high tech’ uitzonderingen na, vooral 

behoefte aan arbeidskrachten op hooguit MBO-niveau. Onze gemeente kent 

instellingen met voortgezet onderwijs die daarop aansluiten. 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in de 

raadsvergadering van 25sep18 te bespreken.  

 

5.2 Vaststellen bestemmingsplan ‘Bergingsloods Ophoven 31 Roggel’ 

 

Op vragen van de commissieleden antwoordt wethouder S. Backus, met hulp van ambtelijk 

adviseur L. Goertz, op hoofdlijnen als volgt: 

- De plankosten zijn allemaal voor rekening van de initiatiefnemer; 

- De kwaliteit van het landschappelijke inpassingsplan is getoetst door de 

kwaliteitscommissie. Dat betekent doorgaans dat er gebiedseigen beplanting wordt 

aangebracht. 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 25sep18 

conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder 

raadsberaadslagingen kunnen. 
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5.3 Verlenen verklaring van geen bedenkingen omgevingsvergunning  

      14 levensloopwoningen Lancasterstraat / Burgemeester Geurtslaan te 

      Heythuysen 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 25sep18 

conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder 

raadsberaadslagingen kunnen. 

 

5.4 Vaststellen bestemmingsplan ‘Kloppe-ven te Horn’ 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in de 

raadsvergadering van 25sep18 te bespreken.  

 

5.5 Aanwijzen categorieën gevallen waarin verklaring van geen bedenkingen niet is 

      vereist voor omgevingsvergunning afwijking bestemmingsplan of  

      beheersverordening 

 

Op vragen van de commissieleden antwoordt wethouder S. Backus, met hulp van ambtelijk 

adviseur M. Gerards, op hoofdlijnen als volgt: 

- De voorliggende conceptregeling is niet nieuw, maar de Raad van State heeft in zijn 

uitspraak van 12jul17 het raadsbesluit van 15feb11, waarbij de vigerende regeling 

destijds werd vastgesteld, onverbindend geoordeeld. Het huidige concept is daarop een 

aanpassing; 

- Evalueren van de nieuwe regeling is niet echt zinvol omdat de gemeente al jaren met 

deze systematiek werkt; 

- De nieuwe regeling zorgt voor een snellere doorlooptijd omdat het college twee keer 

minder de gemeenteraad hoeft te raadplegen (over ontwerpverklaring en definitieve 

verklaring). 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in de 

raadsvergadering van 25sep18 te bespreken.  

 

5.6 Vaststellen Bouwverordening Leudal 2018 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 25sep18 

conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder 

raadsberaadslagingen kunnen. 
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5.7 Vaststellen Beheerplan groen en wegen 2019-2022 + Instemmen met 

      beschikbaar stellen jaarlijkse onderhoudsbudgetten + Instemmen met projecten  

      bevordering participatie en duurzaamheid 

 

Op vragen van de commissieleden antwoordt portefeuillehouder wethouder R. Martens, met 

hulp van de ambtelijk adviseurs M. Esser en L. Helwegen, op hoofdlijnen als volgt: 

- We lopen er nu tegenaan dat er onvoldoende is gereserveerd voor vervanging, 

daarvoor moeten nu wel de juiste reserveringen gaan worden gemaakt; 

- Eerst zal moeten worden bezien of vervanging kan worden uitgesteld en of slimme 

oplossingen de kosten kunnen drukken; 

- We zijn bezig om achterstanden in het onderhoud van groen in te lopen; 

- Voor gladheidbestrijding geldt een apart beheerplan. Het onderhoud van de sloten 

maakt wel deel uit van het Beheerplan groen wegen. Ook trottoirs maken deel uit van 

het Beheerplan groen en wegen; 

- Riolen zijn geïnspecteerd, een analyse is gemaakt; 

- Zo lang er geld is zal het onderhoud worden uitgevoerd op het nagestreefde niveau; 

- In 2019 kan wel (nu niet) een beeld , ook in percentages, worden gegeven welk 

beheer wel en nog niet voldoet; 

- Het college gaat proactief en waar nodig reactief nadenken over concretisering van en 

communicatie over participatie- en duurzaamheidsprojecten; 

- Onverharde wegen worden ook geïnspecteerd en gerepareerd; 

- Er wordt integraal gekeken naar het landbouwroutenetwerk; 

- Communicatie gaat de nodige aandacht krijgen, zeker waar een teruggang in kwaliteit 

wordt voorzien; 

- Het is een goed idee om nog eens te kijken naar de verkoop van reststroken groen aan 

particulieren; 

- Hulp van agrariërs bij het onderhoud van het buitengebied is een interessante 

suggestie; 

- Groenaanplant zal, gelet op recente water(s)noodproblemen, nog meer worden 

afgestemd op droogte- dan wel vochtgevoeligheid; 

- De ‘Mijn Gemeente App’ voor het via een smartphone e.d. doorgeven van meldingen 

over de openbare ruimte is zo’n 9.000 keer gebruikt sinds de start van het gebruik 

begin 2017. Maar die meldingen hebben betrekking op de gehele openbare ruimte en 

niet alleen op zaken uit het nu voorliggende beheerplan; 

- Het aantal bij de gemeente binnenkomende klachten valt mee afgezet tegen dat aantal 

meldingen. 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in de 

raadsvergadering van 25sep18 te bespreken.  

 

5.8 Vaststellen plan ‘Kwaliteitsimpuls routestructuren Leudal’ 

 

Op vragen van de commissieleden antwoordt wethouder S. Backus, met hulp van ambtelijk 

adviseur L. Peters, op hoofdlijnen als volgt: 

- Vermenging van gebruik door wandelaars, fietsers, moutainbikers en ruiters moet 

zoveel mogelijk worden voorkomen; 
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- De ideeën van de Stichting Mountainbike Ontwikkeling Zuid-Limburg zijn wellicht ook 

in onze regio te gebruiken; 

- Niet alles aanwijzen als fietsroute, anders wordt het te duur. Er zullen keuzes moeten 

worden gemaakt, de paden waarvoor wordt gekozen zullen vervolgens goed moeten 

worden onderhouden en bewegwijzerd, dat geldt ook voor aangewezen onverharde 

paden; 

- Goede bewegwijzering zal ook helpen om ongewenste vermenging van functies te 

voorkomen of te beperken; 

- De kwaliteitsimpuls betreft projecten die gaan over bestaande knooppuntenstructuren 

die meer zullen worden gethematiseerd. 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in de 

raadsvergadering van 25sep18 te bespreken.  

 

Bespreken brief familie Minkenberg te Neeritter met voorstel voor ander 

gemeentelijk maaibeheer ten faveure van flora en fauna 

 

Op vragen van de commissieleden antwoordt wethouder R. Martens, met hulp van ambtelijk 

adviseur L. Helwegen, op hoofdlijnen als volgt: 

- Verkeersveiligheid gaat boven alles; 

- Tijdens de eerste maaibeurt van de bermen, in de periode mei/juni, wordt de berm één 

werkbreedte van 100 à 120 cm gemaaid (dit is ‘klepelen’, waarbij de vegetatie wordt 

gemaaid en liggen blijft). In het najaar wordt de gehele berm gemaaid, waarbij van 

het merendeel van de bermen het maaisel wordt afgevoerd. Door het maaisel af te 

voeren worden de bermen verschraald om een meer bloem- en kruidenrijkere 

vegetatie te ontwikkelen en de biodiversiteit te vergroten; 

- Er is ambtelijk contact geweest met briefschrijver o.a. in de zin van ‘als u weet wáár 

bijzondere flora staat (bijv. orchideeën), laat ons dat weten; de aannemer kan dan 

door de gemeente daarover worden ingelicht’. 

 

De voorzitter constateert dat hiermee dit agendapunt voldoende is besproken. 

 

Bespreken verkeersveiligheid rondom zorgcentrum De Kreppel, Catharina 

Daemenstraat 1 in Heythuysen 

 

Wethouder S. Backus zegt dat het schriftelijk aan de commissie voorgelegde verzoek zal 

worden ingewilligd om de problemen en onveiligheid rondom De Kreppel in Heythuysen in 

beeld te brengen. 

 

De voorzitter constateert dat hiermee dit agendapunt voldoende is besproken. 

 

Bespreken brief familie Derkx uit Haelen over burengeschil 

 

Conform het besluit van de commissie bij agendapunt 2 van deze commissievergadering zal dit 

agendapunt in een besloten deel van de commissievergadering worden behandeld. 

De griffier zal van die besloten vergadering een separaat conceptverslag maken dat niet wordt 

verspreid maar uitsluitend voor de commissieleden bij hem ter inzage zal worden gelegd. 

https://mozl.nl/
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Aanwijzen waarnemend commissievoorzitter fysiek 

 

De heer J. Custers nomineert commissielid M. Bongers voor benoeming als waarnemend 

commissievoorzitter fysiek. De heer Bongers voelt zich gevleid met deze, door de rest van de 

commissie breed gedragen, nominatie en accepteert ze daarom terstond. 

 

De commissie besluit bij acclamatie de heer M. Bongers te benoemen als waarnemend 

commissievoorzitter fysiek. 

 

Bespreken toezeggingenlijsten wethouders 

 

Lijst wethouder Walraven 

 

Er staan geen toezeggingen open. 

 

Lijst wethouder Verlinden 

 

Er staan geen toezeggingen open. 

 

Lijst wethouder Backus 

 

- Toezegging (van voormalig portefeuillehouder P. Verlinden) luidt (Join-

raadsvragenboek 2013-339): 

De commissie krijgt bericht zodra het college heeft besloten over zienswijze 24-tal 

bewoners Burgemeester Gubbelsstraat in Roggel over voorgenomen instelling 

parkeerschijfzone gedeelte Dorpsstraat en Burgemeester Gubbelsstraat in Roggel. 

 

 Stand van zaken: 

           Geen (inhoudelijk) nieuws. 

           NB. 

           Gelet op de in de collegevergadering van 12jun18 overeengekomen nieuwe 

           portefeuilleverdeling is deze, in 2013 door wethouder P. Verlinden, gedane toezegging 

           nu in beheer bij wethouder S. Backus. Hij verwacht die toezegging fluks te kunnen 

           afhandelen. 

 

Deze toezegging blijft staan. 

 

- Toezegging luidt (Join-raadsvragenboek 2018-16): 

           De commissie wordt geïnformeerd zodra het college een standpunt heeft ingenomen 

           over de melding van Stichting Houd Haelen leefbaar te Haelen van 23jan18 inzake een 

           vermeende illegale bouwactiviteit op Landgoed Leudal in Haelen. 

 

 Stand van zaken: 

           Bij e-mail van de griffier van 20jun18 hebben de commissieleden  

           afhandelingsinformatie van wethouder S. Backus ontvangen. 

 

Deze toezegging is afgehandeld. 
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- Toezegging luidt (Join-raadsvragenboek 2018-15): 

           De commissie wordt ingelicht zodra het college heeft kennisgenomen van de quick scan 

           gebiedsontwikkeling ten zuiden van De Molshoof in Kelpen-Oler. 

 

 Stand van zaken: 

           Bij e-mail van de griffier van 29aug18 hebben de commissieleden, alsook de  

           raadsleden, afhandelingsinformatie van wethouder S. Backus ontvangen. 

 

Deze toezegging is afgehandeld. 

 

Lijst wethouder Martens 

 

Er staan geen toezeggingen open. 

 

Ingekomen stukken 

 

11.1 Voorraadplanning raadsvoorstellen 

 

De commissie neemt de stukken voor kennisgeving aan. 

 

11.2 E-mail B. Schaper te Haler 21jun18 over voorgenomen verkoop voormalig 

        basisschoolgebouw. 

 

Op een vraag van de heer J. Bouten zegt wethouder S. Backus dat voor zover hem bekend 

door mevrouw B. Schaper geen juridische procedure is gestart. Binnenkort komt de verkoop in 

een collegevergadering aan de orde. In de commissievergadering van 19jun18 is uitvoerig over 

deze aangelegenheid gesproken. 

 

Op een vraag van de heer R. Thomassen zegt wethouder Backus dat aan mevrouw Schaper 

een aanbod voor alternatieve huisvesting is gedaan. 

 

De commissie neemt het stuk overigens voor kennisgeving aan. 

 

11.3 E-mail Liefde voor Leudal 27jun18 met nieuwsbericht over Promotie Platform 

        Leudal 

 

De commissie neemt het stuk voor kennisgeving aan. 

 

11.4  E-mails omwonenden Aan het Broek 6-8 te Heythuysen over aanvraag 

         omgevingsvergunning van Zonneweide Leudal BV voor aanleg tijdelijke 

         zonneweide opwekken zonne-energie 

 

Op een vraag van de heer J. Custers antwoordt wethouder R. Martens dat het college de 

onderhavige besluitvorming heeft aangehouden om er als college eerst eens goed over te 

kunnen nadenken wat het college op dit punt wil. 
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Op een vraag van de heer J. Bouten antwoordt wethouder Martens dat hij nog niets kan 

zeggen over de termijn waarop de beslissing door het college gaat worden genomen. 

 

11.5 Planologisch haalbaarheidsonderzoek transformatie Kloosterstraat + Arenbos te 

        Heythuysen 

 

De commissie neemt het stuk voor kennisgeving aan. 

 

11.6 Tussenrapportage van Plattelandscoöperatie over akkervogelbeheer in  

         Buggenumse veld 

 

De commissie neemt het stuk voor kennisgeving aan. 

 

Mededelingen en rondvraag 

 

SCHRIFTELIJKE MEDEDELINGEN 

 

12.1 Krantenberichten periode 6 juni  t/m 29 augustus 2018 

 

De commissie neemt de berichten voor kennisgeving aan. 

 

12.2 Voortgang project Het Kerreven, Roorstraat, Heythuysen 

 

De commissie neemt de schriftelijke mededeling, mede gehoord hebbende de beraadslagingen 

bij agendapunt 7 ‘Bespreken verkeersveiligheid rondom zorgcentrum De Kreppel, Catharina 

Daemenstraat 1 in Heythuysen’, voor kennisgeving aan. 

  

12.3 Planning nadere toelichting in commissievergadering op stikstofproblematiek 

 

De commissie neemt de schriftelijke mededeling voor kennisgeving aan. 

 

12.4 Collegemededeling 31 juli 2018 over en met Jaarverslag welstand 2016-2017 

 

De commissie neemt de schriftelijke mededeling voor kennisgeving aan. 

 

12.5 Afsluitingsbijeenkomst inrichtingsproject Sarsven + De Banen (Nederweert) op 

        20 september 2018 

 

De commissie neemt de schriftelijke mededeling voor kennisgeving aan. 

 

12.6 Uitnodiging Waterschap Limburg voor informatiebijeenkomst ‘Werken aan  

         water’ 

 

De commissie neemt de schriftelijke mededeling voor kennisgeving aan. 

 

 



 

 

Besluitenlijst openbare vergadering 

Commissie fysiek 
11 september 2018 

 

Besluitenlijst, status:  vastgesteld in de commissievergadering fysiek van 23okt18. 

10 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

12.7 Brief Starters Centrum Limburg te Heerlen 27 juni 2018 met jaarverslag 2017 + 

         beleidsprogramma 2019 + meerjarenbeleidsplan 2020-2022. 

 

De commissie neemt de schriftelijke mededeling voor kennisgeving aan. 

 

12.8 Brief Wonen Limburg te Roermond 27 juni 2018 met activiteitenoverzicht 2019 

         over ambitie en plannen 

 

De commissie neemt de schriftelijke mededeling voor kennisgeving aan. 

 

MONDELINGE MEDEDELINGEN 

 

12.9 Compliment voor kwaliteit hangende bloembakken in Neeritter  

 

De heer L. van Kessel complimenteert het college en de ambtenaren met de wijze waarop 

Neeritter dit jaar is voorzien met goed uitziende, aan lantaarnpalen hangende bloembakken. 

Dat is met name goed geweest in het kader van de Open Monumentendagen van afgelopen 

weekeinde waarbij de kern Neeritter binnen Leudal centraal stond, maar ook goed voor de vele 

andere activiteiten die deze kern dit jaar heeft gekend. 

 

RONDVRAAG 

 

12.10 Commissievraag raadslid M. Wagemans over tijdelijk beheer voormalig 

           schoolgebouw Graaf van Loonlaan 2 te Heythuysen 

 

De commissie neemt de schriftelijke vraag van raadslid M. Wagemans d.d. 28aug18 + het 

daarop door wethouder S. Backus d.d. 10sep18 gegeven schriftelijke antwoord voor 

kennisgeving aan. 

 

12.11 Dossieraanvraag commissielid J. Coolen over verzoek verplaatsing loonbedrijf 

           Van der Looij, Sebastiaanstraat 52 in Ell 

 

Op een vraag van de heer J. Coolen zegt wethouder S. Backus het prima te vinden indien de 

heer Coolen het dossier krijgt overgelegd voor inzage.  

De heer Backus is geen portefeuillehouder in dezen en kan daarom niets inhoudelijks zeggen 

over de opmerking van de heer Coolen dat de verplaatsing van dat bedrijf naar de locatie van 

de heer J. Evers, Grathemerweg 3 in Kelpen-Oler is mislukt. 

 

12.12 Uitblijven afhandeling motie verkeersveiligheid centrum Heythuysen  

 

Mevrouw E. van Tilburg vindt dat er door het college onderhand actie gezet mag worden op de 

afhandeling van de in de begrotingsvergadering van 7nov18 met unanieme stemmen 

aangenomen motie van de fracties Samen Verder, Ronduit Open en Progressief Akkoord Leudal 

over de verkeersveiligheid in het centrum van Heythuysen. 

Wethouder R. Martens zegt dat hij haar oproep zal doorgeven aan portefeuillehouder 

wethouder P. Verlinden + hem zal vragen om met haar contact op te nemen. 
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12.13 Voor bestuursingang gemeentehuis geparkeerde politiemotorvoertuigen 

 

Op een vraag van de heer R. Thomassen antwoordt wethouder R. Martens dat de sinds enkele 

weken vaak voor de bestuursingang van het gemeentehuis onder de raadzaal geparkeerde 

motorvoertuigen van de politie verband houden met het feit dat de politie in het gemeentehuis 

ruimte heeft gehuurd en een aantal politiemensen piketdienst heeft bij alarmeringen waarbij 

elke seconde telt. Het college krijgt het niet voor elkaar om die voertuigen daar weg te houden 

met uitzondering van momenten waarop bruidsparen voor hun huwelijksvoltrekking in het 

gemeentehuis moeten zijn. 

 

Vaststellen volgende vergadering 

 

De commissie besluit om, conform het door haar op 24okt17 voor het kalenderjaar 2018 

vastgestelde vergaderschema, de volgende vergadering te houden op dinsdag 23okt18, 

aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het gemeentehuis, Leudalplein 1 te Heythuysen. 

 

Sluiting 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 22.39 uur. 

 

Heythuysen, 12 september 2018. 

De griffier, 

Drs. W.A.L.M. Cornelissen. 

  

 

 


